

# Protokoll - Styremøte november 2024

---

Dato: 04.11.2024 18:00

Sted: Askveien 86

Deltagere:

- Arve Nordskog
- Christin Shim Klemmestad
- Agnieszka Barbara Dylewska
- Jens Erling Bråten
- Marianne Tingbø
- Marit Bråthen
- Sølvi Ann Waldeland Aas
- Ingeborg Bech - *ikke til stede*

Styret er dermed beslutningsdyktig.

---

Sak 24/5/1

## Godkjenning av innkalling og saksliste

### Vedtatt

Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/5/2

## Arbeidsutvalget

Bestående av leder Arve, nestleder Christin, rideskolen ved Line, stall ved Annette og vedlikehold ved Håvard. Faste møter, ukentlig og daglig kontakt. Få litt mer faste rammer på det og ha med grunneier på noen av møtene.

Økonomi, rideskolen, oppfølging osv

Orienterer om arbeid gjort til nå

Økonomien viser ett underskudd på ca 850 000,-. Christin og Arve følger opp. Det er viktig at alle tilskudd føres. Vi må følge opp dette ut året

Sak 24/5/3

## Oppgradering av kafeteria

Sort tak, bytter alle takplater. Ny belysning. Kiosken bygges inn. Luke to veier. Nye benker og oppgradering av oppbevaring.

Uren sone, vask, kjøll og lager. Budsjett 300 000,-

Vi må vurdere å låse av kafeteria pga renhold. Vurdere å sperre av hele eller deler av den.

## Undergrupper

### Vedlikehold:

Er gjort store løft i år. Nå er det viktig å få på plass det ukentlige, månedlige og sesongvedlikehold. I tillegg til større oppgaver. Håvard og Arve  
Kommer lys på sprangbanen ute  
Holder på med sveising av slodd og harv  
ATV skal repareres  
NY traktor står høyt på ønskeliste

Walker trenger ny masse. Den er kulete.

### Kiosk: (se forrige sak)

### Medlemsregister:

Spond brukes i dag. Vi vurderer å ta i bruk klubbadmin. Idrettsforbundet kommer med en ny app som ligner spond, med kobling mot klubbadmin. Vi må ha riktige tall, men det opplever vi at vi har pr i dag.

### Sponsor og støttemidler:

Holder på med salg av Ringeriksspillet. I tillegg søkes det på mye annet. Gledelig med Gjelstenstipendet. Hvilket system?

### SoMe: Fungerer fint

### Stall:

Hvordan går det med oppfølging av for?

## Styre 2025

### På valg:

Arve, leder - stiller ikke til gjenvalg  
Christin, Nestleder stiller ikke til gjenvalg  
Marit, styremedlem og kiosk - stiller ikke til gjenvalg  
Agnieszka, styremedlem og medlemsregister - stiller ikke til gjenvalg  
Marianne, styremedlem og sponsor/støttemidler - stiller ikke til gjenvalg

### Ikke på valg

Sølvi Ann - styremedlem  
Ingeborg - styremedlem  
Jens Erling, styremedlem  
(Marthe - styremedlem men ønsker å trekke seg)

Håvard Rishoff - vara

Valgkomiteen informeres.

Wenche Bergset og Hugo Klemmestad  
Er det greit at Fernanda trakk seg? Arve sjekker opp med Fernanda

## Økonomi

## Stevner 2024/2025

Felles sportsutvalg, to grener.

Dressur er det litt frafall fra. Det er søkt om 3 store dressurstevner, men mangler noen til å ta ansvar. 4, 5 og 6 juli Dressurfestivalen.

Vi er en dugnadsklubb, og ønsker ikke å betale noen for å ta på seg stevnelederansvaret.

Sprang:

Det blir tre store sprangstevner, slutten av mai Ponni og i begynnelsen av juni Hønespranget. En helg hest og en helg ponni.

Styret ønsker vi arrangerer deressurfestivalen. Vi synes det er trist at det ikke er meldt inn noen D stevner i dressur

Sportsutvalget har meldt inn vintercup og finale i sprang, og 1 eller 2 stevner utover det. Dressur er ikke meldt inn fra HRRK